
Korsvejens Skole 

Vi lærer til livet 
 

Dagsorden                                                     Korsvejens Skole 

Vedrørende: Skolebestyrelsesmøde 

Dato: 19.01.22 kl. 17.00 – 19.00 i lejligheden 

Deltagere: Martin Lønborg, Mikkel Mølbak, iffany Ann Kraik, Christine Olsen, Stig Frejo Hansen, 

Rikke Madsen, Ali Qais, Flemming Birch-Rasmussen, Maniella Z. S. Jensen (8P), 

Pamela E. Onorionde (9A), Ida B. E. Mølbak (8.B), Thomas Diechmann og Hanne 

Larsen 

Afbud:  Jannie Kamp Mikkelsen 

Pkt. 1 Godkendelse af dagsorden 

Godkendt 

 

Pkt. 2 Godkendelse af referat 

Godkendt 

 

Pkt. 3 Velkommen til elevrådets nye styregruppe 

Elevrådet har etableret sig med en styregruppe, der består af 4 elever. De er i dag alle deltagende, og 

fremover vil der deltage 3 repræsentanter. Elevråds-formand og -næstformand har stemmeret i 

skolebestyrelsen. 

 

Elevrådet har haft svære kår under corona, og er nu ved at komme i gang igen. De seneste tiltag har været: 

 Elevrådet har været rundt i udvalgte klasser og fortælle om rettigheder. 

 Der er indkøbt en boomblaster til dyregården 

 Der er lavet ordning i den store pause med gule veste til elever for 4. klasse, som så (når det bliver 

muligt) vil lege med de mindre elever i den lille gård. 

 Der er udarbejdet regler for fodboldspil i pauserne – fairplay i stedet for, at det udelukkende handler 

om at vinde. 

 Der er nedsat et udsmykningsudvalg (0.-4. klasse) til F-bygningen med henblik på den midterste 

trappeopgang. 

 Stort ønske om at kunne gennemføre planlagte elevstyrerede turneringer i fodbold og basket. 

 Det er aftalt et pant-system, som træder i kraft, når opdeling i pauserne afskaffes. Skolen har indkøbt 

to store aktivitetskasser til brug i pauserne i Dyregården og den lille gård. 

  

Den årlige trivselsmåling viser at dårligt sprog, skaber dårlig trivsel, og derfor har elevrådet valgt at arbejde 

med dette fokusområde.  

Det hænger meget fint sammen med implementering af Skolestyrken samt lærerne og pædagogers arbejde 

med trivsel på skolen. 

 

Pkt. 4 Planlægning af stormøde – ny dato 

Hvem gør hvad? Reklame, tilmelding, velkomst osv. 

Vi prøver at fastlægge en dato sidst i marts eller starten af april. 

Dette møde kan samtidig indeholde orientering om det forestående skolebestyrelsesvalg. 
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Pkt. 5 Høring Kvalitetsrapport 2020/2021 

Se bilag 

Der blev taget notater, som vil indgå i høringssvaret, som medsendes referatet. 

 

Pkt. 6 Budget 2022 og Regnskab 2021 

Ingen kommentarer 

 

Pkt. 7 Nyt fra  

 Skolen –  

I dag har vi ingen syge blandt skolens lærere. Vi har tidligere været hårdt ramt op til jul. 

Nu er der morgensamling på scenen hver tirsdag morgen – udenfor. Vi ser frem til at åbne skolen op 

igen. 

Der er ansat ny-uddannet lærer for Lina, Amanda. Der er også ansat en lærer for Nicoline, Sai. 

Thomas Larsen er stoppet. Der har i dag været 2 til samtale. Vi er i gang med udvælgelsen. 

Der kommer en undersøgelse af de unges vaner de næste uger. Den laves i klasserne. 

Efter vinterferien kommer den årlige trivselsmåling. 

En forælder har henvendt sig omkring, at der evt. kan laves morgentræning i basket klubben. 

 Formanden – input til årsberetning 

Der er rettet henvendelse til bestyrelsesformanden omkring skolefoto, hvor der er utilfredshed. Skal 

det tages op i bestyrelsen? 

Der er også en henvendelse omkring toiletforhold i indskolingsbygningen. 

 Elevrådet – se punktet ovenover. 

 Medarbejderne – 

Der er ansat pædagog barselsvikar frem til sommer 2022. 

Der er dejlig ro på skolen, og der er en positiv stemning. 

 Porten  

Der er koldt i lokalerne for Porten. Og samtidig ønsker nuværende port-elever at have klasseværelse i 

C-bygningen sammen med de øvrige udskolingsklasser. Dette var ikke tilfældet sidste år, men det vil 

blive taget op igen i forhold til lokaleplanen for næste skoleår. 

 

Pkt. 8 Meddelelser 

Pia Mittum er udtrådt af bestyrelsen pga. nyt arbejde. Martin undersøger, om Frederik Møller eller Kevin 

Sjøgren Lassen som bestyrelsessuppleanter kunne være interesseret i at træde ind i bestyrelsen, ellers må vi 

spørge blandt kontaktforældrene. 

Ingen af suppleanter har mulighed for at træde ind i bestyrelsen. 

Martin vil undersøge, om der er én forældre fra Porten, som ønsker at træde ind i bestyrelsen. 

 

Pkt. 9 Eventuelt 

Intet. 

 

Punkter til næste møde d. 24.02.22 i personalerummet 

 Planlægning af fælles møde og skolebestyrelsesvalg 

 Kommunens trivselsstrategi 

 Trafikudvalg 


